
     

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 20. května 2015 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, dr. Musílek, prof. Bílek, doc. Kříž, doc. Hubálovský, doc. Musí-
lek, doc. Bednařík, prof. Milková, dr. Kuneš, dr. Radocha, dr. Kühnová, Ing. 
Kostrová 

Hosté:  
Omluveni: 
 

Prof. Slabý 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) PR záležitosti 
7) Různé 

 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 
 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 
 
 Ing. Klik informoval o změnách provedených v posledním projednávaném návrhu roz-

počtu UHK a otázkou financování nákladů nakladatelství Gaudeamus. 

 Paní prorektorka dr. Žumárová vysvětlila souvislosti okolo společného projektu letní 

školy na UHK k financování z Norských fondů. 

 Pan prorektor dr. Grulich sdělil, že jednání ohledně zlepšení ubytovacího standardu na 

vysokoškolských kolejích ještě neproběhlo. 

 Pan prorektor dr. Grulich objasnil situaci kolem oddalování vzniku interní akreditační 

agentury na UHK, což je dáno prozatím neschválenou novelou vysokoškolského záko-

na. 

 Paní prorektorka dr. Žumárová představila návrh Výroční zprávy za rok 2014. 

 Zahraničních studentských veletrhů na Slovensku se letos UHK účastnit nebude. 

 Autodoprava UHK se postupně omezuje. 

 Pan rektor prof. Hynek vyrozuměl o změnách ve složení správní rady. Vypršel mandát 

Ing. Rusnokovi a Bc. Francovi. Pan rektor navrhl jmenovat za členy správní rady 

Mgr.  Zuzanu Ceralovou – Petrofovou a Františka Kinského. 

 

     



K bodu 2) – Informace z referátu vědy 

Pan proděkan doc. Kříž informoval o návrhu hodnocení RIV v roce 2015. Návrh RVVI je zrušit 

letos zcela Pilíř I, omezit Pilíř II, do kterého budou započítány jen nové ERC projekty (na celé 

UHK není řešen žádný), Pilíř III se ponechá. Sdělil, že byla schválena konečná verze OP VVV. 

Stavba nové budovy PřF probíhá dle harmonogramu, v rámci rekonstrukce budovy C bude od 

7. 6. 2015 do 15. 8. 2015 uzavřen hlavní vchod do budovy. Vstup do budovy bude umožněn 

z nábřeží. Výměna oken ve sklepě bude probíhat 29. 6. 2015, výměna oken od řeky 29. a 

30. 6. 2015. 

 

K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 
Pan proděkan dr. Musílek informoval o funkcionalitách STAGu. Sdělil, že vedoucím kateder 

odeslal email s postupem odstranění červených řádků ve studijních plánech (varování červe-

nou barvou je důsledkem nesouladu výukového semestru u předmětu a doporučeného 

semestru v příslušeném studijním plánu), sdělil, že bude upravena duplicita předmětů. Je 

také nezbytné urychleně vytvořit studijní plány pro rigorózní řízení – tyto plány budou obsa-

hovat pouze předměty typu státní závěrečná zkouška, a to v jednom segmentu a ve dvou 

blocích (blok povinných předmětů A – 2 předměty, a blok povinně volitelných předmětů B – 

3 předměty). Kód rigorózních řízení bude pro katedru biologie 1501RIGO, pro katedru fyziky 

1701RIGO a pro katedru chemie 1407RIGO. Mění se Studijní a stipendijní řád, bude projed-

náván na zasedání AS PřF dne 27. 5. 2015. Senátorům doporučujeme pečlivě prostudovat 

návrh, řada změn byla zapracována v posledních dnech. Je podána žádost UHK směrem 

k MŠMT o navýšení počtu financovaných doktorandů. PdF připravilo přes webové rozhraní 

systém na studentské hodnocení výuky, který využije i naše fakulta. 

Úkol:  Dokončit úpravy studijních plánů a zpracování nových studijních plánů pro rigorózní řízení do 

čtvrtka 28. května 2015. 

 
K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 
Pan proděkan prof. Bílek informoval o proběhlém výběrovém řízení na studijní pobyty a 

praktické stáže studentů v rámci programu Erasmus+ v akademickém roce 2015-16. Přihlá-

šeno je celkem 8 studentů, což přesně naplňuje očekávaný počet přidělených finančních 

prostředků z rektorátu UHK. Do výběrového řízení na studijní pobyty v zemích mimo EU se 

přihlásilo také 8 studentů, z toho 6 do Brazílie (UNILA Foz do Iguacu) a 2 do Kanady (Universi-

ty of Alberta, Edmonton). Všichni studenti obdrží podporu k realizaci svých pobytů na 

základě dodržení všech stanovených podmínek z prostředků IRP a stipendijního fondu fakul-

ty. Dále sdělil, že vzniká nová smlouva v rámci programu Erasmus+ s prestižní německou 

univerzitou v Bochumi (Ruhr University of Bochum), prozatím pro oblast učitelství chemie. 

Připomněl žádost o dodání podkladů pro zpracování Výroční zprávy o činnosti PřF 

UHK s termínem do konce května. 

 

 



K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  
- Paní tajemnice Ing. Kostrová okomentovala projednávanou výroční zprávu 

o hospodaření PřF za rok 2014, která bude předložena AS ke schválení.  Konstatovala, že 

hospodaření fakulty za rok 2014 v hlavní i doplňkové činnosti skončilo opět s kladným 

hospodářským výsledkem.  Celkový stav fondů PřF zaznamenal meziroční růst 4,4 mil. Kč 

a k 31. 12. 2014 činí 18,2 mil. Kč. Hospodárné využívání přidělených prostředků bylo také 

v letošním roce významně ovlivňováno výstavbou nové budovy PřF. 

- Vzhledem k dovoleným, rozvoz stravenek na katedry a děkanát PřF bude probíhat napo-

sledy v červnu (za měsíc květen) a pak až v srpnu (současně za měsíc červen a červenec). 

- Pracovníkům, kteří nemají platnou lékařskou prohlídku, bude zaslán formulář pro její 

provedení. Na pokladním dokladu musí být na prvním místě UHK a pak jméno zaměst-

nance, aby mohlo dojít k proplacení. Uvedení zaměstnanci mohou navštívit svého 

ošetřujícího lékaře. 

- Nejdéle do konce května je zapotřebí osobně vyzvednout na pokladně UHK poukázky 

Flexi Pass. Jedná se ještě o 7 pracovníků, jména budou předána referentkám na kated-

rách. 

 

K bodu 6) – PR záležitosti  
Bc. Lankašová požádala vedoucí kateder o dodržení termínu ke sběru dat k programu na Den 

univerzity – sraz absolventů. 

 
K bodu 7) – Různé 

 Pan děkan upozornil, že v únoru paní Čejková vydala vyhlášku studijního oddělení oh-

ledně termínů pro přihlašování studentů na SZZ (je zde požadavek do 30. 4. 2015 

ukončit studium a podat přihlášku na SZZ). 

 Doc. Bednařík vznesl dotaz, do kdy platí smlouva s T-mobile. Zjistí Bc. Lankašová 

 Doc. Bednařík se dotázal na termín zasedání Vědecké rady PřF, odpověděl pan děkan, 

že se předpokládá zasedání v září. 

 Doc. Musílek pozval přítomné na přednášku Mgr. Jana Veselého v rámci Science café. 

 
Úkoly: 

 
1. Zaslat program na Den univerzity – sraz absolventů 

Termín: do 27. května 2015  
Kdo: vedoucí kateder  
Komu: Bc. Lankašové 

2. Dokončit úpravy studijních plánů a zpracování nových studijních plánů pro rigorózní řízení  
Termín: do čtvrtka 28. května 2015. 

 
 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


